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PROTOKÓŁ Nr XX/08 
z sesji Rady Gminy Ornontowice, która odbyła si ę w dniu 26.03.2008r. 

w godz. 15 15 – 1945 w sali konferencyjnej Rady Gminy. 
 
 
Obecni według załączonej listy obecności - załącznik nr 1, 2, 3 do protokołu. 
 
Ad. 1 i 2 
Przewodniczący Rady Gminy powitał obecnych na sesji radnych oraz przybyłych 
zaproszonych gości stwierdzając, Ŝe na statutowy stan 15 radnych obecnych jest 15, 
co stanowi sesję prawomocną do podejmowania uchwał.  
 
W dalszej kolejności przeszedł do odczytania porządku obrad :  
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
7. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie (część I): 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Domu Kultury  
i Biblioteki w Ornontowicach za rok 2007, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia  
w Ornontowicach za rok 2007, 

c) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ornontowice. 

9. Sprawozdanie z wykonania bud Ŝetu za rok 2007: 
a) Opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie sprawozdania z wykonania 

budŜetu za rok 2007; 
b) Wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy Ornontowice; 
c) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: 

- wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ornontowice, 
- przedłoŜonego sprawozdania z wykonania budŜetu za rok 2007; 

d) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu – dyskusja; 
e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Ornontowice  
z wykonania budŜetu za 2007 rok. 

10. Podjęcie uchwał w sprawie (część II): 
a) zmian budŜetu gminy na rok 2008, 
b) uchylenia uchwały Rady Gminy Ornontowice w sprawie zbycia w drodze 

przetargu lokalu mieszkalnego nr 411 usytuowanego w budynku 
wielorodzinnym połoŜonym w Ornontowicach przy ul. śabik 13, 

c) wyraŜenia zgody na wniesienie skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. 
11. Sprawy bieŜące.  
12. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
13. Interpelacje radnych. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
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15. Zakończenie sesji. 
 
Radny Szołtysek zaproponował aby punkt 5 połączyć z punktem 9a. Przewodniczący 
Rady wyjaśnił, Ŝe w punkcie 5 Przewodniczący Komisji odczytają te części 
protokołów, które nie są związane ze sprawozdaniem z wykonania budŜetu. Radny 
Szołtysek wycofał swój wniosek. Przewodniczący Rady wniósł równieŜ o wycofanie 
projektu uchwały dot. wniesienia skargi na rozstrzygnięcie nadzorcze. Podał 
informacyjnie, Ŝe w Sprawach bieŜących przedstawiony zostanie projekt uchwały  
w sprawie udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla Powiatu 
Mikołowskiego. 
 
Propozycje zmian przegłosowano jednogłośnie.  
 
Nowy porządek został poddany pod głosowanie – jednogłośnie. 
 
Porządek po zmianach: 
 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 
2. Uwagi do porządku obrad.  
3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji. 
4. Odpowiedzi na interpelacje radnych.  
5. Sprawozdanie Przewodniczących Komisji Stałych z prac między sesjami. 
6. Informacja o realizacji uchwał i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy 

między sesjami. 
7. Informacja Wójta i Skarbnika Gminy o sytuacji finansowej Gminy. 
8. Podjęcie uchwał w sprawie (część I): 

a) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Domu Kultury  
i Biblioteki w Ornontowicach za rok 2007, 

b) zatwierdzenia sprawozdania finansowego Gminnego Ośrodka Zdrowia  
w Ornontowicach za rok 2007, 

c) zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Ornontowice. 

9. Sprawozdanie z wykonania bud Ŝetu za rok 2007: 
a) Opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie sprawozdania z wykonania 

budŜetu za rok 2007; 
b) Wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy Ornontowice; 
c) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: 

- wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ornontowice, 
- przedłoŜonego sprawozdania z wykonania budŜetu za rok 2007; 

d) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu – dyskusja; 
e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Ornontowice z wykonania budŜetu za 2007 rok. 
10. Podjęcie uchwał w sprawie (część II): 

a) zmian budŜetu gminy na rok 2008, 
b) uchylenia uchwały Rady Gminy Ornontowice w sprawie zbycia w drodze 

przetargu lokalu mieszkalnego nr 411 usytuowanego w budynku 
wielorodzinnym połoŜonym w Ornontowicach przy ul. śabik 13, 

11. Sprawy bieŜące.  
a) podjęcie uchwały w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc 

finansową dla Powiatu Mikołowskiego. 
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12. Informacja o realizacji inwestycji w gminie. 
13. Interpelacje radnych. 
14. Wolne głosy i wnioski. 
15. Zakończenie sesji. 

 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie. 
 
Ad. 3 
Protokół z ostatniej sesji zostały przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
Ad. 4 
Interpelacji nie wniesiono. 
 
Ad. 5 
Przewodniczący Komisji Stałych odczytali kolejno protokoły z poszczególnych 
posiedzeń Komisji, które miały miejsce od ubiegłej sesji Rady Gminy. 
 
Przewodniczący Rady odczytał protokół z wspólnego posiedzenia Komisji Stałych  
z dnia 5.03.2008r. 
 
Ad. 6 
W tym punkcie Wójt Gminy odczytał informację o realizacji uchwał Rady Gminy  
i pracy Zespołu Kierującego Urzędem Gminy między sesjami, a jej treść stanowi 
załącznik nr 4  do protokołu . 
 
Ad. 7 
Będąc przy temacie dotyczącym sytuacji finansowej gminy, Wójt Gminy oddał głos 
Pani Skarbnik, która przedstawiła zestawienie dochodów na dzień 26.03.2008, 
którego treść stanowi załącznik nr 5  do protokołu . 
 
Ad. 8 
W tym punkcie radni dyskutowali nad projektami poszczególnych uchwał: 
 
a) w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansoweg o Gminnego Domu 
Kultury i Biblioteki w Ornontowicach za rok 2007. 
 
W związku z brakiem dalszych uwag przystąpiono do głosowania. 
 
Głosowanie (stan 15 radnych):  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XX/139/08 w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Domu Kultury i Biblioteki w Ornontowicach za rok 2007, na stan 15-
tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 6   
do protokołu . 

 
b) w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansoweg o Gminnego O środka 
Zdrowia w Ornontowicach za rok 2007. 
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Radny Kaczor zainteresowany był przeznaczeniem wypracowanego zysku. 
Księgowa GOZ odpowiedziała, iŜ GOZ proponuje przeznaczyć ten zysk na 
podwyŜszenie funduszu zakładu. 
 
Głosowanie (stan 15 radnych):  

• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XX/140/08 w sprawie: zatwierdzenia sprawozdania finansowego 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Ornontowicach za rok 2007, na stan 15-tu 
radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 7  do protokołu. 
 

c) w sprawie: zmiany miejscowego planu zagospodarow ania przestrzennego 
Gminy Ornontowice.  
 
Po odczytaniu projektu Przewodniczący otworzył dyskusję. 
 
Radny Spyra odniósł się do rozdz. 2 ppkt 15 

1) w par. 5 ust. 2 pkt 1) uchyla się ppkt q) („wysokość podpiwniczenia – do 1,2 m 
od poziomu terenu; w przypadku wyŜszego podpiwniczenia traktowanie 
takiego rozwiązania jako kondygnacji nadziemnej budynku,”) 

z pytaniem czy nie powinno tu być wartości 2,2m ? 

Wójt poinformował radnego, Ŝe wartość jest prawidłowa - liczona jest od ziemi, nie od 
posadzki. 

Radny Nocoń podkreślił, Ŝe rada dokonuje korekty a nie zmiany planu. Wydaje mu 
się, Ŝe w związku z powyŜszym sformułowanie: „zmiany planu” powinno być inaczej 
ujęte. Urbanistka, Pani ..... (fragment wycięty w związku z ochroną danych 
osobowych)  nadmieniła, iŜ moŜna by zmienić zapis na „zmiany w miejscowym 
planie..”.  
 
Radca Cichecki zauwaŜył, Ŝe radny ma rację – Rada rozpatruje zmiany w planie,  
a nie zmianę planu. W styczniu 2007r. Rada podjęła uchwałę o przystąpieniu do 
sporządzenia zmian w planie, tak więc nie dokonywana jest zmiana planu. Dopiero 
po wejściu uchwały w Ŝycie Rada moŜe przyjąć tekst jednolity. Stylistycznie powinno 
zatem być „zmiany w planie”, „zmiany do planu”. W związku z powyŜszym radca 
uwaŜa, Ŝe zupełnie zbędny jest paragraf 3.  
 
Pani ........ jako urbanista zgodziła się ze zmianą stylistyczną nagłówka, ale uwaŜa, 
Ŝe par. 3 jest potrzebny, bo jasno mówi co się właściwie zmienia, co traci moc a co 
obowiązuje. Radca zgodził się co do § 3 (pozostaje).  
 
Radca odczytał zmodyfikowany tytuł nagłówka: „Uchwała .... w sprawie zmian  
w miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego Gminy Ornontowice. Rada 
Gminy Ornontowice uchwala zmiany w miejscowym planie zagospodarowania 
przestrzennego (i dalej zgodnie z projektem). 
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Wójt spytał Panią .......... co zostało wysłane do uzgodnienia do wymaganych 
instytucji. Stwierdził, Ŝe skoro taka wersja została przedstawiona to teraz nie powinno 
być nic zmieniane. Wójt uwaŜa, Ŝe trzeba respektować to, iŜ określone organy 
dokonały uzgodnień do określonej wersji dokumentu. 
 
Urbanistka oznajmiła, Ŝe jest to dyskusja prawna, bo merytorycznie to jedno  
i to samo.  
 
Radca Cichecki w odpowiedzi podkreślił, Ŝe nie ma zmiany meritum. Paragraf 2, 
który jest najistotniejszy pozostał bez zmian.  
 
Przewodniczący Rady odczytał projekty załączników nr 3 (Rozstrzygnięcie  
o sposobie rozpatrzenia uwag do projektu Planu) i 4 (Rozstrzygnięcie o sposobie 
realizacji zapisanych w Planie inwestycji z zakresu infrastruktury technicznej, które 
naleŜą do zadań własnych Gminy oraz o zasadach ich finansowania zgodnie  
z przepisami o finansach publicznych) do projektu uchwały. 

 
Radny Kaczor zauwaŜył, Ŝe radca prawny ma rację, ale skoro projekt został wysłany 
w określonej wersji, nie powinna ona zostać teraz zmieniana. 
 
Brak dalszych uwag. 
 
W wyniku dyskusji ustaloną wersję odpowiadającą zgodności z prawem. 
 
Głosowanie (stan 15 radnych):  

• Za: 13 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 2 

 
Uchwała Nr XX/141/08 w sprawie: zmian w miejscowym planie 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Ornontowice, na stan 15-tu radnych 
została przyjęta 13 głosami za, przy 2 wstrzymujących się i stanowi załącznik  
nr 8  do protokołu. 

Ad. 9  
Punkt 9 porządku obrad sesji przedstawia się następująco: 

a) Opinie Komisji Stałych Rady Gminy w sprawie sprawozdania z wykonania 
budŜetu za rok 2007, 

b) Wniosek Komisji Rewizyjnej do Rady Gminy Ornontowice, 
c) Opinia Regionalnej Izby Obrachunkowej w sprawie: 

- wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ornontowice, 
- przedłoŜonego sprawozdania z wykonania budŜetu za rok 2007, 

d) Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu – dyskusja, 
e) Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy 

Ornontowice z wykonania budŜetu za 2007 rok. 
 
Rozpoczynając omawianie powyŜszego punktu porządku obrad, Przewodniczący 
Rady oddał głos Przewodniczącym Komisji Stałych Rady Gminy, którzy odczytali 
opinie komisji w sprawie Sprawozdania z wykonania budŜetu gminy za rok 2007.  
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Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił zebranym treść Uchwały Komisji 
Rewizyjnej Rady Gminy Ornontowice z dnia 28.02.2008r. zawierającej stanowisko 
komisji w sprawie opinii o sprawozdaniu Wójta Gminy Ornontowice z wykonania 
budŜetu za 2007 rok oraz wniosek w temacie absolutorium. 
 
Kolejno Przewodniczący pozostałych Komisji odczytali protokoły ze swoich 
posiedzeń. Z treści przedmiotowych protokołów wynika, iŜ w trakcie swoich 
posiedzeń poszczególne Komisje Stałe Rady Gminy dokonały wnikliwej analizy 
sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy za rok 2007. Szczegółowych wyjaśnień  
w przedmiotowym temacie, podczas wspomnianych posiedzeń, udzielała Pani 
Skarbnik. Do przedstawionych protokołów radni nie wnieśli uwag. Reasumując, 
Komisje Stałe Rady Gminy pozytywnie zaopiniowały Sprawozdanie z wykonania 
budŜetu gminy za rok 2007. 
 
Następnie, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał Wniosek Komisji Rewizyjnej 
do Rady Gminy Ornontowice, w którym komisja wnosi o przyjęcie Sprawozdania  
z wykonania budŜetu za rok 2007 i udzielenie Wójtowi Gminy Ornontowice 
absolutorium. 
 
Kontynuując, Przewodniczący Komisji Rewizyjnej zapoznał obecnych z treścią 
Uchwały Nr 4100/IV/12/2008 z dnia 13 marca 2008r. IV Składu Orzekającego 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach w sprawie: zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Ornontowice. 
 
Kolejno Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę Nr 4100/IV/11/2008 z dnia 13 marca 
2008r. IV Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach  
w sprawie: opinii o przedłoŜonym przez Wójta Gminy Ornontowice sprawozdaniu  
z wykonania budŜetu za 2007 rok. 
 
W tym miejscu Przewodniczący Rady Gminy otworzył dyskusję w sprawie przyjęcia 
Sprawozdania z wykonania budŜetu za 2007 rok.  
 
Radni nie podjęli dyskusji w powyŜszym temacie, natomiast Wójt pokrótce wspomniał 
o kwotach w budŜecie gminy przeznaczanych na inwestycje.  
 
Następnie w związku z wyczerpaniem tematu przystąpiono do głosowania. 
 
Na aktualny stan 15 radnych, w głosowaniu jawnym przez podniesienie ręki, Wójt 
Gminy otrzymał absolutorium stosunkiem głosów 15 : 0 „za” udzieleniem 
absolutorium przy 0 przeciwnych i 0 wstrzymujących się głosów (na ustawowy stan 
15 radnych). 
 

Uchwała Nr XX/142/08 w sprawie: udzielenia absoluto rium Wójtowi Gminy 
Ornontowice z wykonania bud Ŝetu za 2007 rok, została podj ęta jednogło śnie 
15 głosami „za” i stanowi zał ącznik nr 9  do protokołu. 

Przewodniczący Rady – w imieniu całej Rady - wręczając na ręce Wójta oraz Pani 
Skarbnik wiązanki kwiatów, skierował w ich stronę podziękowania. Podkreślił, Ŝe 
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jednogłośne absolutorium jest świadectwem wzajemnego zaufania Wójta i Rady 
Gminy.  
 
Wójt podziękował za kolejne jednogłośne absolutorium, podziękował  
za merytoryczną współpracę, słowa podpowiedzi, krytyki. Podziękował za pracę 
całemu zespołowi. 
 
Ad. 10 
W punkcie tym przedstawione zostały kolejno projekty uchwał: 
 
a) w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2008. 
 
Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik.  
 
Następnie głos zabrał Wójt, nawiązując m.in. do zwiększenia wydatków w pozycjach: 

• remont odcinka sieci wodociągowej przy ulicy Kolejowej - rejon przejazdu 
kolejowego,  

• cząstkowy remont dróg, 
• koncepcja modernizacji ulicy Zwycięstwa i Zamkowej na odcinku od ulicy 

Nowej do wjazdu na kopalnię. 
 

Wójt: 
• wspomniał następnie o zmniejszeniach w wydatkach dot. wykonania sieci 

wodociągowej, przyłączy do budynków jednorodzinnych wraz z instalacjami 
wodomierzowymi w rejonie ul. Kolejowej i Polnej w Ornontowicach oraz 
remontu wodociągu przesyłowego zasilającego szyb VI, 

• wyjaśnił kwestie zmian nazw zadań, 
• nawiązał do Wieloletniego Planu Inwestycyjnego, 
• wyjaśnił konieczność przygotowania kolejnych sal w przedszkolu. 

 
 
Radny Nowak zwrócił się z zapytaniem dot. zmian kwot w stosunku do projektu 
uchwały omawianej na posiedzeniu Komisji BudŜetu i Mienia odnośnie pozycji dot. 
Zakładu Gospodarki Komunalnej i Wodociągowej (wynagrodzenia i pochodne). Pani 
Skarbnik wyjaśniła, Ŝe jest to związane z przeniesieniami, które Zakład dokonał  
w ramach swoich środków, a zw. z „Akcją zima” i pismem Kierownika ZGKiW. 
 
Radny Spyra zapytał o dział 801 (151 tys.) Pani Skarbnik odpowiedziała, Ŝe dot.  
to podwyŜek nauczycieli. 
 
Przewodniczący Rady spytał czy są jakieś środki na naprawy, łatanie dziur  
w drogach. Wójt odpowiedział, Ŝe ZGKiW poradzi sobie we własnym zakresie  
z mniejszymi dziurami, natomiast jeŜeli chodzi o większe ubytki – Kierownik ZGKiW 
przedstawi odpowiednie kosztorysy.   
 
Radny Szołtysek zapytał o nazwę zadania – „Koncepcja modernizacji ulicy 
Zwycięstwa i Zamkowej na odcinku od ulicy nowej do wjazdu na kopalnię”. Wójt 
odparł, Ŝe ul. Zwycięstwa mamy podzieloną na 4 etapy.  
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Przewodniczący Rady zainteresowany był czy w koncepcji będzie uwzględniona  
droga rowerowa. Wójt odpowiedział, Ŝe tak, poniewaŜ jest to kontynuacja początku 
ul. Zwycięstwa.  
 
Brak dalszych uwag. 
 

Głosowanie (stan 15 radnych):  
• Za: 15 
• Przeciw: 0 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XX/143/08 w sprawie: zmian bud Ŝetu gminy na rok 2008 , na stan 
15-tu radnych została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik nr 10   
do protokołu . 
 

b) w sprawie: uchylenia uchwały Rady Gminy Ornontow ice w sprawie zbycia  
w drodze przetargu lokalu mieszkalnego nr 411 usytu owanego w budynku 
wielorodzinnym poło Ŝonym w Ornontowicach przy ul. śabik 13. 
 
Temat przedstawił Wójt wyjaśniając, Ŝe z uwagi na trudną sytuację rodzinną jednej  
z rodzin postanowił przedstawić Radzie projekt, umoŜliwiający wynajem 
przedmiotowego mieszania tej rodzinie. JeŜeli Rada wyrazi zgodę na wycofanie  
z przetargu mieszkania, to następnie skierowany zostanie wniosek do Komisji 
Mieszkaniowej o przyznanie mieszkania wspomnianej rodzinie. Wójt podkreślił,  
Ŝe jego zdaniem warto spróbować pomóc tej rodzinie. 
 
Radny Nowak zapytał o cenę wyjściową mieszkania (ok. 18-21 tys.) Następnie spytał 
o moŜliwość wykupu mieszkania przez najemców z bonifikatą. Wójt odpowiedział,  
Ŝe na mocy obecnie obowiązującej uchwały nie jest to moŜliwe. 
 

Głosowanie (stan 15 radnych):  
• Za: 14 
• Przeciw: 1 
• Głosy wstrzymujące: 0 

 
Uchwała Nr XX/144/08 w sprawie: uchylenia uchwały Rady Gminy Ornontowice  
w sprawie zbycia w drodze przetargu lokalu mieszkalnego nr 411 usytuowanego 
w budynku wielorodzinnym połoŜonym w Ornontowicach przy ul. śabik 13,  
na stan 15-tu radnych została przyjęta 14 głosami za przy 1 przeciwnym i stanowi 
załącznik nr 11  do protokołu . 

 
Ad. 11 
W sprawach bieŜących przedstawiono projekt uchwały w sprawie: 
 
a) udzielenia dotacji celowej na pomoc finansow ą dla Powiatu Mikołowskiego. 
 
 

Głosowanie (stan 15 radnych):  
• Za: 15 
• Przeciw: 0 
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• Głosy wstrzymujące: 0 
 
Uchwała Nr XX/145/08 w sprawie: udzielenia dotacji celowej na pomoc finansową dla 
Powiatu Mikołowskiego, na stan 15-tu radnych została przyjęta jednogłośnie  
i stanowi załącznik nr 12  do protokołu . 
 
cd. spraw bieŜących: 
 
Przewodniczący Rady Gminy: 

• wspomniał o posiedzeniu Komisji Statutowej – 2.04.2008r. o godz. 15.30, 
• oznajmił, Ŝe sesje RG tradycyjnie będą odbywać się w ostatnią środę 

miesiąca, w lipcu będzie przerwa, chyba Ŝe będą jakieś nadzwyczajne 
okoliczności, 

• wspomniał o składaniu oświadczeń majątkowych w zaklejonych kopertach. 
 

Ad. 12 
W kolejnym punkcie Kierownik Wydziału Inwestycji Pani Beata Drobny omówiła 
pokrótce przebieg realizowanych na terenie Gminy inwestycji. 
 
Wspomniała m.in. o 

• procedurach przetargowych w stosunku do aktualnie planowanych inwestycji,  
• zebranych ofertach na zadania projektowe, 
• zadaniach z wydatków niewygasających, nawiązując do posiadanych 

pozwoleń na budowę. 
 
Przewodniczący zainteresowany był zakupem sceny. Wójt odparł, iŜ rozpoczynamy 
procedury w tej kwestii.  
 
Radny Kaczor zadał pytanie odnośnie projektu budowlano-wykonawczego 
modernizacji ul. Leśnej. Kierownik WI odpowiedziała, Ŝe wystąpiono do kilku 
pracowni – firmy składają oferty cenowe. Radny zwrócił się z zapytaniem  
o moŜliwość uczestnictwa w pracach koncepcyjnych. Zastępca Wójta odparł, Ŝe 
radny zostanie zaproszony w odpowiedniej fazie projektowania. Wójt podkreślił, Ŝe 
spotkanie konsultacyjne jest jak najbardziej moŜliwe. 
  
Radny Kotyczka zainteresowany był zadaniem PB-W kanalizacji sanitarnej  
i deszczowej – zlewnia Ornontowice Południe, podzlewnia K-3 zad. 2. Kierownik WI 
odpowiedziała, Ŝe projektant otrzymał pozwolenie wodnoprawne na zrzut wód  
i pozwolenie branŜowe PKP zezwalające na przejście w terenie zamkniętym w pasie 
kolei. 
 
Wójt wspomniał następnie o tym, Ŝe trwają prace nad Planem Odnowy Miejscowości. 
Nawiązał takŜe do kwestii wyrobisk górniczych 
 
Ad. 13 
Nie wpłynęły interpelacje radnych. 
 
Ad. 14 
W „Wolnych głosach i wnioskach” głos zabrali radni. 
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Radny Jaskółka wspomniał, Ŝe jest zaczepiany przez mieszkańców ul. Granicznej 
odnośnie tej drogi. Wójt odpowiedział, Ŝe miał miejsce protokół graniczny, efekt 
wynikający z podziału zostanie przełoŜony na konkretną kwotę. Problemem 
pozostaje temat rozliczenia podziału geodezyjnego. Do końca I półrocza sprawa ma 
być uregulowana. Radny Jaskółka wyraził chęć uczestnictwa w dyskusjach  
i spotkaniach w tym temacie. 
 
Radny Jaskółka zwrócił się takŜe do Zastępcy Wójta z zapytaniem o kwestię  
ul. Krótkiej. Z-ca Wójta wspomniał o kwocie do realizacji w/w zadania (ponad 43 tys. 
zł).   
 
Radny Spyra nawiązał w kilku słowach do kompleksu boisk. Zwrócił uwagę na boisko 
w części północnej gminy, pytając o moŜliwość jego renowacji umoŜliwiającej 
uŜytkowanie tego boiska. Wójt oznajmił, Ŝe wszystkie boiska są w kiepskim stanie, 
wspomniał o prognozach zmiany lokalizacji w/w boiska. Podkreślił, Ŝe lepiej byłoby 
przymierzyć się do konkretnego projektu razem z placami zabaw, dodając, Ŝe nie da 
się zrobić wszystkich boisk w jednym czasie.  
 
Przewodniczący Rady zwrócił się z zapytaniem do Wójta o wspomniane wcześniej 
plany budowy skate parku. Wójt wspomniał, Ŝe jest to obiekt, który moŜna 
elementami rozbudowywać. Dodał, Ŝe niezbędny jest tutaj utwardzony plac, który nie 
powinien znajdować się w bezpośrednim sąsiedztwie lokali mieszkalnych (hałas) ale 
teŜ nie moŜe być usytuowany na zupełnym odludziu. Pierwszym problemem jest 
lokalizacja. Wójt dodał, Ŝe będzie odradzał ten pomysł jego pomysłodawcom (młodzi 
ludzie). Oznajmił takŜe, Ŝe na dzień dzisiejszy nie jest w stanie wskazać konkretnego 
miejsca. 
 
Kontynuując Wójt wspomniał, Ŝe trzeba podjąć kroki, aby w zasobach 
mieszkaniowych coś poprawić, poniewaŜ przekonał się, Ŝe warto dla ludzi pracować.  
 
Przewodniczący Rady zapytał następnie o plany monitoringu w gminie. Wójt 
odpowiedział, Ŝe jest planowany montaŜ monitoringu newralgicznych miejsc 
publicznych. Trzeba to jednak zrobić w sposób przemyślany.   
 
Radna Grzegorzek zgłosiła, iŜ między blokami we wjeździe nie świecą lampy. 
 
Radny Kotyczka zaproponował sprzedaŜ działki na osiedlu przy ul. Akacjowej na cele 
uŜytkowe – gastronomiczne. Pomysł spotkał się z Ŝywym sprzeciwem pozostałych 
radnych. Radny Milanowski wspomniał, Ŝe większość mieszkańców optuje za 
budową parkingu w tym miejscu. Wójt zauwaŜył, Ŝe jego zdaniem jest to pomysł 
chybiony, choć zdaje sobie sprawę z tego, Ŝe budowa parkingów jest potrzebna. 
Trzeba się zastanowić nad podsunięciem mieszkańcom jakiejś dobrej propozycji co 
do zagospodarowania w/w terenu. W toku dyskusji padł pomysł budowy kolejnych 
garaŜy.  
 
Ad. 15 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy 
podziękował wszystkim za udział i o godz. 19.45 zakończył sesję Rady Gminy 
Ornontowice. 
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Przewodniczył: 

 
Stanisław Malczyk 

(-) Przewodniczący Rady Gminy 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Protokołowała: Iwona Skrzypczyk 
 


